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Beszámoló 

Az elmúlt esztendőben a Communitas Alkotói ösztöndíjának hála, sokat tudtam szakmailag 

fejlődni. Bemutattam Dohnányi műveket a Bukaresti Magyar zene Fesztiválon, de más 

alkalommal is lehetőségem nyílt népszerűsíteni a zeneszerzőt. Az ösztöndíjnak hála, 

lehetőségem volt, hogy felkutassam a teljes repertoárt, hogy még mélyebben aláássam 

magam a zeneszerző munkásságában. A teljes zongorára írt műveinek ismeretében, úgy 

gondolom könnyebb kiválasztani azt a műsort, ami által népszerűsíthetem. Amint azt 

terveztem, Dohnányi munkásságát szeretném tovább tanulmányozni még magasabb 

szinten, doktori képzés szintjén. Az ösztöndíjnak köszönhetően, minden anyagot sikerült 

beszereznem, és tovább tudom folytatni az elkezdett munkát. A járvány, az idei évre szóló 

terveimet, nagymértékben felborította. Az előkészületeim ennek ellenére nem voltak 

hiábavalóak, mert bár halasztanom kell a tervezett eseményeket, reményeim szerint előbb 

vagy utóbb sor kerül rájuk.   

Összegezve az elmúlt évet, hálás vagyok a Communitas Alapítványnak, a lehetőségért, a 

segítségért, amelyet nekem, és a tenni vágyó fiataloknak nyújt. Az alapítványnak 

köszönhetően tovább dolgozhatok a bemutatott terven, amely célja, hogy Dohnányi Ernő 

hagyatéka, élő érték maradjon a számunkra.  


